



*INGO MAURER*

## **YaYaHo**

Ingo Maurer und Team 1984

YaYaHo ist ein Niedervolt-Lichtsystem und wird über einen Transformator betrieben, der 230/125 Volt auf 12 Volt reduziert. Der Transformator (Leistung max. 200 Watt) ist mit einer Thermo-sicherung ausgestattet. Alle Elemente sind horizontal und einige zusätzlich auch vertikal beweglich. Lieferung mit Leuchtmittel, Bohrschablone, Spannwerkzeug und ausführlicher Montageanleitung.

Jedes Part und jedes Element ist auch einzeln lieferbar. Montagehöhe: 230-250 cm. Belastbarkeit der Seile 350 Watt. Spannlänge ohne Deckenabhängung: 10 Meter. Sonderanfertigung und Planung auf Anfrage möglich. Lichtsteuerung nur über Spezialdimmer für Trafobetrieb.

YaYaHo is a low-voltage lighting system fed by a transformer which reduces the 230/125 volt mains current to 12 volts. The transformer (max. capacity 200 watts) is fitted with a thermal fuse. All elements are adjustable - horizontally, and in some cases vertically, too. Complete with bulbs, cable-tautener, drilling template and detailed assembly instructions.

All parts and elements can also be ordered separately. Installation height 230-250 cm. Maximum capacity of cables: 350 watts. Maximum cable length without additional ceiling fixture: 10 m. We can also supply custom-designed systems - please ask for details. N.B. Dimmer (if any) must be specially adapted for halogen lighting.